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	How to think?
What's the best way to solve problems? A study was done to see if geniuses shared any characteristics or habits. Was there something they had in common with each other that wasn't common in the general population? One of the things the researchers found was that geniuses all used a methodical, orderly approach when they tried to solve a problem. The following method is just such an orderly approach to problem solving. Follow these three steps:
1. Define the problem well. Be specific. Take your time on this. Come up lots of possible ways to define it and then select and refine the best one. The defining of the problem should take up a good portion of time. Do this task on paper. Do all your thinking on paper.
2. Come up with possible solutions. The task of thinking consists of asking a good question, writing it at the top of a piece of paper and then sitting there trying to think of answers to that question, and every time you think of another answer, write it down and keep thinking.
Force yourself to come up with a set amount. Set a goal to come up with 100 ideas. Sit and think and write down your ideas. Go on about your day. Tomorrow, sit and think some more.
Thinking is hard work. Most people don't do much thinking, but that is the MOST-needed work right now. Don't think of problem-solving as something you'll do in a half-hour. One of the best ways to get great ideas is to stick with the same problem for many weeks. Keep turning your mind to the task and you'll find new sources of genius within yourself.
After the discipline of sitting and trying to come up with solutions, your mind starts getting accustomed to the purpose and starts working on the problem on its own. Ideas will come to you in the night, while idly daydreaming, while taking a shower, while driving, because you have continued asking your mind for possible solutions.
3. Select the best ideas. Go through your list and organize them. Put them in order from the very best one down to the worst one. As you do this, ideas will mix and ferment and new combinations will come to mind. Add those to your list and keep arranging their order. Take your very best ones and put them into action. Or share the ideas with people who can utilize them.
To put an idea into action, you need a plan. Go through the same sequence to make a plan of action. What do you need to do? Make a list of all the tasks that need to be done to bring your idea into existence. Keep thinking. Then put those tasks in order. What needs to be done first? What would be second, and so on. Then start in on the first item on your list. Get into action.
Using this method, your action is not random or desperate. It is planned, methodical, and effective.

	Как правильно мыслить?
Какой самый лучший способ решения проблем ?
Исследование смогло показать делятся ли одарённые люди  своими особенностями или привычками. Есть ли что-то общее  y них, что не было распространено для целого населения? Важной информацией оказалось то, что все гениальные люди используют методологический способ познания, организованно подходя к решению проблемы. Поэтому, следуйте этим трём шагам:
1.  Четко определите проблему. Будьте конкретны. Не торопитесь. Как только появятся все возможные способы определения, выберите лучший и доработайте его. Определение проблемы требует немало времени. Запишите все свои мысли на бумагу. 
2.   Придумайте возможные решения. Чтобы правильно понять ход мыслей, задайте себе вопросы, запишите их в самом начале, и тогда ответьте на них. Каждый раз, когда вы отвлекаетесь, запишите мешающую мысль и продолжайте отвечать на вопросы. Заставьте себя придумать определенное количество решений.
 Поставьте себе цель сочинить 100 идей. Обдумав, запишите всё. Начните с сегодняшнего дня, затем  завтрашнего. Правильное мышление действительно требует стараний. Правду говоря, люди не любят много размышлять, и очень зря, так как это самая необходимая деятельность в настоящее время. То есть не рассчитывайте, что решение проблемы займет у вас полчаса. Лучше всего, останьтесь один на один с проблемой на несколько недель, чтобы отыскать корректные  идеи её решения. В течении этого времени, не забывайте о поставленной задаче, и вы осмыслите проблему по-другому. После того, как вы долго сидели и пытались придумать решения, ваш мозг привыкает работать над проблемой самостоятельно. Мысли об этом могут настигать вас ночью, пока вы мечтаете, во время принятия душа, за рулём, просто потому, что ваш мозг ищёт выход из ситуации.
3. Соберите самые лучшие идеи. Просмотрите и упорядочьте их. Рассортируйте их от самой лучшей до худшей идеи. Как только вы сделаете это, мысли объединятся и к вам придут новые варианты. Добавьте их к списку и расположите в правильном порядке. Выберите самый лучший и действуйте! Или же поделитесь этими идеями с теми, кому они могут помочь. 
Но, привести в концепт действие не просто, для этого требуется план. 
Следуйте принципу: создайте список заданий, который поможет вам осуществить ваш план в реальность. Продолжайте раздумывать, упорядочьте пункты плана, спрашивая себя – Что мне необходимо в первую очередь? А что после этого? Затем, начав с первого пункта, принимайтесь за дело! 
Используя этот метод, ваши действия не будут случайными или безрассудными, а скорее спланированными и эффективными.



